
Referat fra møte i styret for Sandnes Idrettsråd  

Dato: 11.01.2024 kl. 19.30 – 21.10 
Hvor: Figgjohallen - kafeteriaen 
  
Til stede: Paul Hetland, Siv Janne Aarrestad, Trond Vervik, Pål Thornes, Hilde Thorsen Moss 
og Veslemøy Rangen. 
Forfall: Sølvi Rabben, Tonje Soltvedt og Vilde Klaussen. 
 
Dessuten møtte: Odd Willy Støve fra Sandnes kommune og daglig leder Kåre Strand. 
Møtet ble ledet av Paul Hetland. 
  
 

Sak  
nr.  

Behandlet  Ansvarlig 

01/24  Rapport fra arbeidsgruppene 

Folkepulsen 

Intet nytt. Tilsagnsbrev for «Inkludering i idrettslag» for 2024 
foreligger ikke.  
 
Treningstider  

Intet nytt for hallene. Treningstider for uteanleggene er fordelt.  
 
Politisk kontakt 

Intet nytt 
 
Reklameavtaler på kommunale anlegg 

Spørsmål og reklame på tennisbanene ble tatt opp. Det har vært noen 
utfordringer rundt reklamen ved banene på Sandnes stadion. Tas opp 
i møte med Sandnes tennisklubb neste uke. 
 

 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

02/24   Videreføring av samarbeid med Stavanger IR om 

idrettspatruljen. 
Det var enighet om å satse på 2 eller 3 sentrumsnære skoler. Trones, 
Austrått og Kleivane aktuelle blant barneskolene. 
Skeiane og Giske aktuelle blant ungdomsskolene. 
Veslemøy sjekker ut interessen og melder tilbake til Kåre. 

  

 
 
 
 
 
Veslemøy 
 
  

03/24 Høring/uttalelse plassering storhall  
Utkast var utsendt på forhånd. Følgende innarbeides/forsterkes i 
uttalelsen: 
Plassering i Sandnes idrettspark vil: 

- dekke skolenes behov bedre, og vil bedre driftsøkonomien 
- etablerer en idrettsklynge der de bydekkende klubbene kan 

samle aktiviteten 
- gir mulighet for turneringer med 4 håndball-flater til 

disposisjon i 2 nærliggende bygg. 
 
 
 

 
 
 
 
 

04/24 
 

Høring «Aktive Sandnes»  
 



 
 
05/24 

Det er avklart at Idrettsrådet kan behandle denne saken i neste møte. 
Kåre utarbeider forslag til uttalelse. 
 
Reguleringsplan for Stokkeland - oppstart 

Konklusjon: 
Idrettsrådet kommer med en merknad til oppstart av planarbeidet der 
det understrekes behovet for at det settes av tilstrekkelig areal til ny 
flerbrukshall. Begrunnelse i halldekningen i bydelen og at Ganddal 
er den bydelen med raskest voksende befolkning. 
 

Kåre 
 
 
 
 
 
Kåre 

06/24 Årsmøtet 

Styret har bestemt at årsmøtet i idrettsrådet avholdes 25. april.  
Styret vedtok følgende: 
Vidar B. Sørensen forespørres om å ta jobben som dirigent. Hvis han 
ikke kan, er Pål Thornes en kandidat. 
Det sjekkes om vi kan leie lokale i Østerhus arena til årsmøtet. 
 
Styret fattet deretter følgende vedtak knyttet til 
regnskapsavslutningen: 
 
a. Kostnadene med studieturen føres med 50 % på kompetanse og 

50 % på storhall/anleggsutvikling. 
b. 10 % av tilskuddet til «Inkludering i idrettslag» benyttes til 

administrasjon i samsvar med tildelingsbrevet. 
 

 

07/24 Saker til Rogaland IKs ting i april 

Styret besluttet at den planlagte storhallen meldes inn som 
«Strategisk viktig idrettsanlegg»  

 
Kåre 

08/24 Tilskudd til lagene fra Folkepulsen – hav skal vi prioritere i 2024? 

Det kommer egen statlig bevilgning for å motvirke økonomisk 
utenforskap, så dette formålet kan justeres ned ved fordeling av 
folkepulsmidlene.  
 
Hvis interesse fra klubbene kan styringsgruppa fordele midler til 
«Åpne hall» tilbud i bydelene. Herunder kan et åpent tilbud i fotball-
hallen på Ganddal på fredagskvelder være aktuelt å vurdere – hvis 
klubbene kan stille med vakter/aktivitetsledere. 
 

 

09/24 Nytt fra kommunen 

Odd Willy orienterte. 
a. Spillemiddelsøknadene er oversendt fylkeskommunen. Frist 

15. januar. 
b. Årsplan for avdelingen kan leses i saksdokumentene til 

«Utvalg for idrett, miljø og tekniske saker» 
c. Lysanlegg friidrettsstadion er bestilt 
d. Bevilgningen til utskifting av lysanlegg på 

utendørsanleggene er doblet fra 2024. Det gir mulighet for å 
skifte lys på 2 – 3 anlegg. 

 



10/24 Eventuelt 

Hilde tok opp at det fortsatt er utfordringer med å få benytte 
Giskehallen til trening utenom ordinær åpningstid. Det oppleves fra 
håndballen som om det er betydelig enklere å få benytte de hallene 
der det ikke er bemanning. 
 
Paul lovet å følge opp saken. 
Det ble fra flere understrekes at det må søkes i «Aktiv kommune». 
Hvis det kommer avslag der, er det lettere å få tatt opp med 
kommunen. 
 

 
 
 
 
 
 
Paul 
 

 
Referent: Kåre 
 


